
Protokoll - JULI 2023

1. Inledningstext och steg 1-meditation/bön läses
2. De 12 traditionerna läses
3. **Ordförande:** P-O
4. **Sekreterare:** F
5. **Justerare:** D
6. [Föregående protokoll](#) läses upp
7. Bordlagda frågor läses upp, finns i [föregående protokoll](#).
Kopiera frågorna in i detta protokoll under punkt 12
8. Övriga frågor? Läggs till listan av frågor under punkt 12

Mobiler på gruppsamvetesmöten. Frågan ägs av K

9. Rapporter

Gruppservice-representant (GSR)

Inget att rapportera

Kassör

J rapporterar att det finns 1892 kr i kassan samt att hyran på 675 kr för lokal är betald.

Litteratur

P-O rapporterar att översättningar av BRB är beställda och att fakturan för beställningen kommer att betalas omgående. Utöver de böcker som enskilda har beställts så har 20 extra böcker till försäljning beställts.

I litteraturkassan finns det 9089 kr.

Hemsida

D rapporterar att hemsidan inte har uppdaterats om att översättningen av BRB finns. Det finns ett glapp mellan tidigare hemsidesansvarig och nuvarande. En fråga om ansvaret för hantering av inkomna mail har kommit upp. Detta diskuteras och det framkommer att GSR ansvarar för att svara på inkomna mail, inte hemsidesansvarig.

Sekreterare

K har fått en efterträdare (F) och har påbörjat överlämning. Behörigheter ska ordnas till Google Docks.

Kopiering

Två nya swishlappar har skrifts ut och laminrats och meddelanden är uppdaterade. D kommer ev. att behöva hoppa av serviceposten till hösten och återkommer om detta.

10. Finns det några lediga serviceposter?

Lediga serviceposter är kassör, vice kassör. P-O vill bli avbytt som litteraturansvarig.

K föreslår en rokad där K skulle kunna nominera sig själv som litteraturansvarig och att nominera P-O till kassör. P-O föreslår att släppa in nya personer på posterna. Ks förslag avvaktas med.

11. Inköp

Näsdukar behöver köpas in. I löser detta.

Te behöver köpas in I, K och P-O löser detta.

12. Uppföljning av bordlagda och nya frågor

Varje fråga behöver ha någon som äger frågan, Ägs av: [initial]

- Läsa fördjupning av traditioner. Frågan ägs av P-O
- Diskutera mötenas textläsning. Frågan ägs av R
- Formulering att dela till hela gruppen. Frågan ägs av R
- Ändra tid för praktiskt och gruppsamvetesmöte. Frågan ägs av R
- Skicka pengar till WSO enligt nya riktlinjer? Frågan ägs av K
- Mobiler på gruppsamvetesmöten? Frågan ägs av K

Mötesledare föreslår att mötet behandlar frågorna om mobiler på gruppsamvetesmöten samt om att läsa fördjupning av traditioner. Gruppsamvetet instämmer i detta.

Mobiler på gruppsamvetesmöten. Frågan ägs av K

På senaste gruppsamvetesmötet satt en person med mobil som ombads att lägga undan den. Det kan behövas skrivas in i mötesmanualen att mobiler ska läggas undan. Förslag: skriva in samma formulering som i ordinarie mötesmanual Gruppsamvetetsdiskussion.

Beslut:

Gruppsamvetet beslutar att skriva in samma formulering i mötesmanualen för gruppsamvetesmöten om att mobiler ska stängas av och läggas undan som finns i ordinarie mötesmanual. K och F löser detta.

Fördjupning av traditioner. Frågan ägs av P-O

P-O vill föra in översättningarna av de 12 traditionerna som lördagens litteraturstudie. Antingen att byta ut under en period eller att växla mellan. Gruppsamvetetsdiskussion.

Beslut:

Gruppsamvetet enas om att då det inte är en förändring av mötesordning, utan en förlängning av lördagsmötenas litteraturstudie att läsa översättningen av BRB och

detta inte kommer att förändra nuvarande mötesordning beslutas att traditionerna läses som ny lördagstext. D fixar en kopia till deltagare med nedatt hörsel.

Bordlagda frågor från detta möte

- Diskutera mötenas textläsning. Frågan ägs av R
- Formulering att dela till hela gruppen. Frågan ägs av R
- Ändra tid för praktiskt och gruppsamvetesmöte. Frågan ägs av R
- Skicka pengar till WSO enligt nya riktlinjer? Frågan ägs av K

Protokollet justerat av: D G

Datum: 1 juli 2023